

NORME
INTERNATIONALE
INTERNATIONAL
STANDARD

CEI
IEC
335-2-5

1984

MODIFICATION 3
AMENDMENT 3

1990-07

Modification 3 à la Publication 335-2-5 (1984)

**Sécurité des appareils électrodomestiques
et analogues**

Deuxième partie:

Règles particulières pour les lave-vaisselle

Amendment 3 to Publication 335-2-5 (1984)

**Safety of household and similar electrical
appliances**

Part 2:

Particular requirements for dishwashers

© CEI 1990 Droits de reproduction réservés — Copyright — all rights reserved

Bureau Central de la Commission Electrotechnique Internationale 3, rue de Varembé Genève, Suisse



Commission Electrotechnique Internationale
International Electrotechnical Commission
Международная Электротехническая Комиссия

PREFACE

La présente modification a été établie par le Comité d'Etudes n° 61 de la CEI: Sécurité des appareils électrodomestiques et analogues.

Le texte de cette modification est issu du document suivant:

Règle des Six Mois	Rapport de vote
61(BC)577	61(BC)621

Le rapport de vote indiqué dans le tableau ci-dessus donne toute information sur le vote ayant abouti à l'approbation de cette modification.

Page 24

20. Stabilité et dangers mécaniques

20.101 Remplacer le dernier alinéa par:

Pour les lave-vaisselle utilisés normalement sur une table ou sur un support similaire, comportant une porte munie de charnières horizontales et qui est en position horizontale au repos, une masse de 7 kg est utilisée au lieu de la masse de 23 kg.

Les lave-vaisselle utilisés normalement sur une table ou sur un support similaire et comportant un panier sont soumis à un essai complémentaire, le panier étant chargé avec le nombre maximal de couverts, conformément aux instructions du constructeur, et placé dans la position la plus défavorable.

Pendant les essais le lave-vaisselle ne doit pas se renverser.

PREFACE

This amendment has been prepared by IEC Technical Committee No. 61: Safety of household and similar electrical appliances.

The text of this amendment is based on the following document:

Six Months' Rule	Report on Voting
61(C0)577	61(C0)621

Full information on the voting for the approval of this amendment can be found in the Voting Report indicated in the above table.

Page 25

20. Stability and mechanical hazards

20.101 Replace the last paragraph by:

For dishwashers normally used on a table or similar support and provided with a door having a horizontal hinge and a horizontal rest position, a mass of 7 kg is used instead of a mass of 23 kg.

Dishwashers normally used on a table or similar support and which are provided with a drawer are additionally tested with the drawer loaded with the maximum number of place settings in accordance with the manufacturer's instructions and placed in the most unfavourable position.

During the tests the dishwasher shall not tilt.

IECNORM.COM : Click to view the full PDF of IEC 60335-2-4:1984/AMD3:1990

Withdrawn